
Een bomvolle GOAL  ligt voor u. Natuurlijk, met veel nieuws: over het nieuwe complex,
over de vrijwilligerscampagne en zo meer. Interviews, uiteraard: met Marcel Emmink
over ‘zijn’ A1, met Henri Koerkamp over zijn opleiding voor pupillentrainer. En natuur-
lijk zijn er de vaste rubrieken. Mijn eigen favoriete rubriek is ‘Uit de oude doos’. Ik moet
eerlijk bekennen dat ik ‘m vroeger altijd oversloeg. Maar als eindredacteur moest ik er
wel aan geloven: de Oude Doos lezen (maar er niet aan sleutelen, hooguit wat tussen-
kopjes plaatsen, want een verhaal van Michel Hulman is goed zoals het is). Prachtig, hoe
‘oude’ spelers herinneringen ophalen aan de sportieve belevenissen uit hun jeugd. Het
beeld doemt op van een hechte dorpsclub, met jongens zoals je die in de
Kameleonboeken tegenkomt, geen prinsen op witte paarden maar eerlijke Hollandse
kerels, type ruwe bolster blanke pit, die met hun broers één paar oude voetbalschoenen
deelden in een tijd dat je nog tevreden was met bijna niks. Schijnbaar moeiteloos weten
de ‘oude’ spelers zich nog te herinneren hoe een teamgenoot de tegenstander te grazen
nam, wat de coach toen riep vanaf de zijlijn, wat er in de kleedkamer vervolgens gebeur-
de… Mooie verhalen zijn het. Je zou bijna denken dat tegenwoordig alles anders is. Maar
is dat zo? Geef je oren en ogen de kost, in het veld en langs de lijn. Neem de details in je
op. Zodat je over een jaar of wat je verhaal kan doen aan Michel Hulman. De mooie ver-
halen van straks, die maak je nu zelf mee.

Namens de redactie,
Ina van Wijngaarden
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Druk en spanningen nemen toe. Het is duidelijk merkbaar dat zaken in een afrondende
fase komen. Kleine irritaties ontstaan, hier en daar is er gemopper over de resultaten en
het relativeringsvermogen neemt wat af. Kortom: we zitten als vereniging op verschil-
lende fronten in een beslissende fase.

De druk op elftallen en spelers om te presteren (voorkomen van degradatie of kampioen worden) is
goed merkbaar. Sportief gezien lukt het de ene periode beter dan de andere, maar winnen en verlie-
zen horen nu eenmaal bij de sport. Daar leren wij van en het maakt ons uiteindelijk weerbaar en sterk
voor een volgende wedstrijd.Wij wensen daarom alle handbal- en voetbalteams succes in de laatste
fase van de competitie.
Voor het verenigingskader (o.a. het accommodatieteam) neemt de druk ook toe. Ook zij moeten het
maximale uit zichzelf halen om een topprestatie te leveren. Alleen zij richten zich niet alleen op de
prestaties van dit seizoen, maar zijn ook druk doende om zaken voor de lange termijn te regelen. Het
realiseren van goede randvoorwaarden, zodat de sporters kunnen presteren en recreëren. Goede
randvoorwaarden zodat de leden tevreden en trots zijn op deze vereniging.

Informatieavond selectie-elftallen
Binnen de voetbalselectie-elftallen klinken de laatste periode wel eens geluiden van onvrede. Op dit
moment zijn er aanwijzingen dat sommige selectiespelers weg willen gaan en zelfs dat lobbyisten bezig
zijn onze jongens te benaderen voor andere verenigingen.
Het is slecht voor onze vereniging (imago en opbouw selecties) dat onze eigen jongens om die rede-
nen overwegen om te vertrekken. Op 14 april heeft het bestuur daarom een avond georganiseerd
voor de selectie-elftallen voor nadere informatie en overleg.
Het was een druk bezochte bijeenkomst en het bestuur heeft nogmaals uitgelegd wat er in de nabije
toekomst allemaal aan faciliteiten en accommodatie ter beschikking staat. Nieuwe velden, kunstgras
trainingsvelden van top kwaliteit, een mooie en gezellige kantine, perfecte kleedkamers, mooie ver-
zorgingsruimte, collectieve faciliteiten en budgetten, enzovoorts. De avond verliep in een goede sfeer
en wij hopen duidelijk te hebben gemaakt dat SV Schalkhaar veel te bieden heeft.
Wij willen met deze groep jonge spelers verder bouwen aan de toekomst van de vereniging en zijn
bereid om daar veel tegenover te stellen.
Hierbij zullen wij ons echter strikt aan de verenigingsuitgangspunten houden. Dat wil zeggen: geen
betaling aan individuele spelers, en alle leden betalen normaal hun eigen contributie.

Nieuwe complex
Veel besluiten moeten in deze fase worden genomen. De voorbereidingsfase voor het complex is afge-
rond en nu is alle aandacht gericht op de realisatie van het clubgebouw, werkplaats en entreegebouw
/ kaartverkoop.

Hoewel de officiële openingshandeling voor de aanleg van het nieuwe complex voor 26
april staat gepland, hebben jullie kunnen zien dat de aanleg al in volle gang is.
Wij kunnen op dit moment melden dat::
- Er definitief een 2e  kunstgrasveld en verlichting wordt aangelegd.Wij hebben daarover met Arcadis

een overeenkomst gesloten.
- De planning is dat de grasvelden voor de bouwvakvakantie worden ingezaaid en dat de kunstgras-

velden voor gebruik opgeleverd worden.Wij kunnen dus het komende seizoen gebruik maken van
een perfecte trainingsaccommodatie, compleet met verlichting op wedstrijdniveau. Nooit meer trai-
nen in een zandbak!

- Ook het nieuwe handbalveld zal worden voorzien van kunstgras.Als tweede vereniging in Nederland
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kunnen wij met goedkeuring van de handbalbond handballen op kunstgras. De gebruiksmogelijkhe-
den nemen daarmee aanzienlijk toe.

- Tevens hebben wij met Arcadis afgesproken dat zij de voorbereiding doen (aanleggen kabels) voor
de verplaatsing t.z.t. van de lichtingmasten van het huidige trainings- en handbalveld naar het nieuwe
hoofdveld.

- De aanbestedingsprocedure voor de gebouwen in mei zal starten.

Toekomstgericht denken en handelen
Onze bestuurlijke opdracht is:
- kiezen voor lange termijn en continuïteit;
- sportbeoefening centraal!
- goede accommodatie en faciliteiten;
- aanvaardbaar prijspeil.
Om deze doelstellingen te kunnen behalen moeten alle mogelijkheden en kansen benut worden.
Daarom zijn wij bezig te onderzoeken of het haalbaar is om als SV Schalkhaar een stichting op te rich-
ten zodat wij, in het kader van de BTW-regeling, financiële voordelen kunnen behalen. Dit voordeel
komt dan weer rechtstreeks ten goede aan de vereniging.
Voor het oprichten van een stichting is toestemming van de algemene ledenvergadering verplicht.
Daarom vindt op dinsdag 30 mei a.s. een buitengewone algemene ledenvergadering plaats. Zie ook de
uitgebreide toelichting in deze Goal.

Jubileumboek deel 2
Binnenkort komt een werkgroep bij elkaar om te onderzoeken of er een vervolg kan komen op het
huidige jubileumboek Zwart Wit bekeken. Het idee is om de periode te beschrijven vanaf 1995, de
afsluiting van de periode Wijtenhorst en de ontwikkeling en opening van het nieuwe complex ‘de
Horsterhoek’.
Rudy Brouwer, Bart Broekman, Harry Schrijver, Herman Sonnenberg en Michel Hulman hebben hun
medewerking al toegezegd en zullen onderzoeken of het idee haalbaar is.
Het bestuur roept iedereen op om leuke ideeën, foto’s, krantenartikelen of andere zaken die interes-
sant zijn aan een van bovengenoemde personen te melden.

Vrijwilligersavond
Traditioneel biedt het bestuur aan alle vrijwilligers van de vereniging als dank voor hun inzet en
betrokkenheid een feestavond aan. Zonder vrijwilligers kan de vereniging immers onmogelijk functio-
neren.
Het lukt niet om dit in de maanden april of mei te organiseren. Daarom tillen wij dit over de vakan-
tie heen en de jaarlijkse vrijwilligersavond staat nu gepland voor vrijdagavond 8 september a.s.

Namens het bestuur,
Ben de Fooij
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Het oprichten van een stichting voor sportaccommodatie kan veel voordeel opleveren.
Een toelichting.

Wanneer een sportvereniging investeert in een nieuw clubhuis en/of kunstgrasveld wordt door de
aannemer BTW in rekening gebracht. Deze BTW is voor sportverenigingen niet aftrekbaar bij de fis-
cus.Voor een stichting is BTW wél aftrekbaar, omdat die stichting dan gezien wordt als een commer-
ciële instelling. Dit financiële voordeel kan bij grotere projecten aanzienlijk zijn en oplopen tot tien-
tallen duizenden euro’s. Het is derhalve het overwegen waard om een stichting op te richten, die ver-
volgens de accommodatie verhuurt aan onze vereniging, om van dit BTW-voordeel gebruik te kunnen
maken.Voor het bestuur dus reden genoeg om deze mogelijkheid nader te onderzoeken en dat is de
afgelopen tijd dan ook intensief gebeurd. Verschillende deskundigen is om advies gevraagd en alle
aspecten van een dergelijke constructie zijn bekeken.

Wanneer besloten wordt om een (verhuur-)stichting op te richten die de vereniging in de gelegenheid
stelt om sport te beoefenen, is het mogelijk om de BTW van de belaste investeringen en diensten fis-
caal te verrekenen. Daarbij moet het dan wel zo zijn dat de vereniging het eigendom van de accom-
modatie en velden overdraagt aan die stichting. Deze eigendomsoverdracht loopt via de notaris waar
overdrachtsbelasting over verschuldigd is (6 procent). De stichting kan de verschuldigde BTW tegen
een hoog BTW-tarief van 19 procent van de fiscus terugvragen. De stichting verhuurt vervolgens de
velden aan de vereniging tegen een laag BTW-tarief van 6 procent. Per saldo dus een winst van 13 pro-
cent!

Om deze constructie goed neer te zetten, moet een aantal zaken worden geregeld. Zo moet de fis-
cus vooraf toestemming hebben gegeven om deze constructie te hanteren. Dit betekent dat er een
stichting opgericht moet worden, waarbij in de statuten goed omschreven moet zijn welke zaken er
onder verantwoordelijkheid van de stichting vallen en op welke wijze deze de faciliteiten verhuurt aan
de vereniging. Zo mag de stichting niet alleen maar de velden verhuren, maar ze moet ook bijvoor-
beeld materialen en (kleed-)ruimten beschikbaar stellen en personeel in dienst hebben. Kortom, de
stichting dient alles te doen om de leden van de vereniging in staat te stellen hun sport te beoefen en
te functioneren als een commerciële instelling.

Een andere voorwaarde is dat de algemene ledenvergadering akkoord gaat met de overheveling van
het eigendomsrecht, de gelden en de verantwoordelijkheid daarvoor naar de stichting. In de statuten
van de stichting moet duidelijk aangegeven zijn wie het stichtingsbestuur vormen en op welke wijze
het stichtingsbestuur wordt benoemd en welke verantwoordelijkheden en bevoegdheden de stichting
krijgt. Het is tevens van groot belang dat de relatie tussen de stichting en de vereniging goed geregeld
is zodat de vereniging voldoende grip op de stichting blijft houden.

De stichting moet zich bij de fiscus inschrijven als BTW-plichtig ondernemer. Dit betekent echter nog
niet dat de fiscus daarmee automatisch akkoord gaat met de constructie. Een afzonderlijke goedkeu-
ring blijft noodzakelijk. Het bestuur heeft zich inmiddels juridisch laten ondersteunen en is voorne-
mens om een dergelijke stichting in het leven te roepen. Inmiddels is al contact gezocht met de fiscus
en wij hopen dat deze akkoord gaat met de voorgestelde constructie.

Het bestuur wil dan ook de algemene ledenvergadering goedkeuring vragen voor deze plannen.
Daarom wordt op dinsdag 30 mei (aanvang 20.00 uur) een bijzondere algemene ledenvergadering
gehouden waarin de hele situatie wordt uitgelegd en toestemming wordt gevraagd om deze con-
structie te gaan hanteren.

Namens het bestuur,
Ben de Fooij
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Meindert Jansen jeugdvoetbaldag
Zoals jullie gewend zijn, wordt er in de maand mei altijd een voetbaldag georgani-
seerd voor de E- en F-pupillen van onze jeugd. Deze dag is genoemd naar de te vroeg
overleden ‘voetbalvader’ van de jeugd, Meindert Jansen.

Omdat de competitie dit jaar langer doorgaat dan normaal, wordt het moeilijker om nog een
geschikte datum te vinden om deze dag te houden.

Op het moment van schrijven hebben wij nog één optie over en dat is 20 mei. In de ochtend zul-
len verschillende teams nog wel een wedstrijd voetballen, maar als het enigszins mogelijk is pro-
beren wij het programma te verschuiven naar de middag.

Alle teams krijgen via de leiding nog bericht of de dag definitief doorgaat en de benodigde
inschrijfformulieren.

Organisatie Meindert Jansen jeugdvoetbaldag  
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In het maartnummer van de GOAL stond een artikel over de introductie van de nieu-
we kleding, met daarbij een tijdspad. De werkgroep Kledinglijn heeft besloten het aan-
gekondigde tijdspad nader te specificeren, gezien de grote aantallen teams van SV
Schalkhaar.

Om een en ander efficiënt te laten verlopen willen we de uitgifte van de nieuwe kleding beperken tot
twee data. Het betreft in dit geval de standaardkleding die per team opgehaald kan worden door de
leider(s)van de teams. Over de individuele kledinguitgifte aan selectieteams volgt nader bericht. De
kleding voor de handbal wordt door de afdeling Handbal verspreid.

Uitgiftedata nieuwe kleding:
Zaterdag 15 juli 2006 : F- en E-jeugd, Senioren 1 t/m 6.
Donderdag 20 juli 2006 : D-, C-, B-,A-jeugd, Senioren 7 tot en met 12.

De inleverdata voor de voetbalteams:
Zaterdag 3 juni 2006 
Zaterdag 10 juni 2006

Exacte aanvangstijden worden via de postvakjes aan de leiders kenbaar gemaakt.

Vrijdagavond 18 augustus 2006 is als reservedatum  gereserveerd voor de uitgifte van kleding. Mocht
je de kleding dus niet op 15 of 20 juli hebben opgehaald, dan kan het ook nog op deze avond.We wil-
len echter de teams met nadruk vragen op de vastgestelde avonden te komen, want op die avonden
hebben we het voor de teams klaarliggen.

Alvast heel erg bedankt voor jullie medewerking,

Werkgroep Kledinglijn 

Kledinglijn op maat



In elk nummer van de Goal stellen we enkele spelers voor uit het eerste elftal. Dit keer:
Erik van Empel, Rob Koops en Raijmond Duchatteau.

Erik van Empel

Leeftijd/geboortejaar : 26 (1979).

Woonplaats : Schalkhaar.

Geboren in : Ermelo.

Vriendin : Marjolein.

Hoe lang speler selectie SV Schalkhaar : 9 jaar 
Voorkeurspositie in veld : Centraal of rechts op het middenveld
Rechtsbenig/linksbenig : Rechtsbenig
Hoe lang speel je al bij SV Schalkhaar : 20 jaar 
Vorige clubs : - 
Laatste club of elftal vóór Schalkhaar 1 : SV Schalkhaar 2.
Welke KNVB klassen (1e elftal) heb je gespeeld : 1e, 2e en 3e klasse.
Ambities voetbal : Nog een aantal jaren met Schalkhaar 1

meedoen op niveau.
Beroep/studie : Commercieel medewerker binnendienst bij

een groothandel in tapijt.
Ambities maatschappelijk : Uiteindelijk wil ik de buitendienst in.

Rob Koops

Leeftijd/geboortejaar : 31 (1975).

Woonplaats : Deventer.

Geboren in : Haarlem.

Getrouwd met : Moniek.

Hoe lang speler selectie SV Schalkhaar : 2e seizoen.
Voorkeurspositie in veld : Voorstopper/spits.
Rechtsbenig/linksbenig : Rechtsbenig.
Hoe lang speel je al bij SV Schalkhaar : 2e seizoen.
Vorige clubs : Rohda Raalte, Colmschate, De CJV-ers.
Laatste club of elftal vóór Schalkhaar 1 : De CJV-ers.
Welke KNVB klassen (1e elftal) heb je gespeeld : Zondag: Hoofdklasse C, 1e klasse, 2e klasse,

Zaterdag: 2e en 3e klasse.
Ambities voetbal : misschien trainer worden.
Beroep : accountmanager ABN AMRO.
Ambities maatschappelijk : afhankelijk van ontwikkelingen in mijn loop-

baan.
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Raijmond Duchatteau

Leeftijd/geboortejaar : 22 jaar (1983)

Woonplaats : Deventer.

Geboren in : Deventer.

Vriendin of single? : Single.

Speler SV Schalkhaar 1 sinds : 3e seizoen.
Voorkeurspositie in veld : Keeper.
Rechtsbenig/linksbenig : tweebenig, origineel linksbenig.
Hoe lang speel je al bij SV Schalkhaar : 17 jaar.
Vorige clubs : Geen 
Laatste club of elftal vóór Schalkhaar 1 : 3e SV Schalkhaar.
Welke KNVB klassen (1e elftal) heb je gespeeld : 1e en 2e klasse.
Ambities voetbal : Meedoen om het kampioensschap.
Beroep/studie : Vrachtwagenchauffeur.
Ambities maatschappelijk : Dit beroep nog wat jaren uit blijven oefe-

nen.

7GOAL

Thuis tegen Twello, altijd lastig
De wedstrijd op 7 april tegen Twello kenmerkte zich door gezapigheid, loomheid en weinig tempo.
Ondanks het uitstekende frisse spel van Patrick (3 doelpunten) kwamen wij maar moeizaam op gang.
(Patrick, zijn wij nu in mei 2007 allemaal uitgenodigd?) Uiteindelijk wisten wij toch nog 10 keer te sco-
ren en door een misverstand kregen wij nog een doelpunt tegen. Ik spaar je, Bummie!

Dirk Jan, altijd dreigend, maar zonder veel rendement deed wel alle moeite om Rob S. te overtreffen
maar het zal wel bij dreigen blijven vrees ik...

En dan... de grote afwezige.Waar was top-coach Edwin Konijnenberg? Hij wordt / werd al eerder in
verband gebracht met PSV. Zal hij dan toch…?
Als TD (technisch directeur) ben ik al geruime tijd bezig vervolggesprekken te plannen met de top-
coach. Helaas pindakaas… hij is er nooit of hij kan het Van der Valk hotel in Apeldoorn niet vinden.
Hij is toch weer in Eindhoven gesignaleerd en er gaan geruchten dat hij als assistent van Guus mee
naar Rusland vertrekt.
Als TD dien ik zo snel mogelijk met de top-coach aan tafel te komen om hem voor langere tijd vast
te kunnen leggen.Voorwaar geen gemakkelijke opgave. Ik blijf er voor gaan. EDWIN KONIJNENBERG
en FUTSAL 4 zijn onverbrekelijk met elkaar verbonden

De beker heeft nu prioriteit. EUROPA LONKT. De competitie zullen wij goed afmaken
maar de beker met de grote oren lonkt. Met of zonder top-coach: wij gaan ervoor.

Joop Span,TD



De ontwikkelingen op het gebied van nieuwe media zijn de laatste jaren bijzonder hard
gegaan. Er zijn diverse nieuwe media ontstaan met allerlei mogelijkheden om met elkaar
te communiceren. Binnen SV Schalkhaar wordt ook volop gebruik gemaakt van de nieu-
we communicatiemiddelen. Zo is het communiceren via e-mail met elkaar niet meer
weg te denken en is hard gewerkt aan een eigen SV Schalkhaar intranet.

Netiquette
Het gebruik van deze nieuwe communicatiemiddelen biedt natuurlijk veel voordelen en het is daarom
goed dat we als vereniging deze ontwikkelingen volgen en daar waar kan toepassen. Het is wel belang-
rijk dat we ons aan een aantal algemene gedragsregels houden, zodat het gebruik van de nieuwe media
niet leidt tot miscommunicatie en uiteindelijk frustratie of interne conflicten. Met name e-mail is een
erg gevoelig middel dat bij verkeerd gebruik snel kan leiden tot eindeloze discussies, die voorkomen
hadden kunnen worden.Vanuit de afdeling PR & Representatie hebben we daarom een aantal algeme-
ne gedragsregels opgesteld voor het gebruik van e-mail namens SV Schalkhaar.

Communicatie via e-mail
Gebruik e-mail vooral om elkaar te informeren en elkaar op de hoogte te houden. Houd er hierbij
altijd rekening mee dat je de e-mail schrijft namens de vereniging en dus de vereniging vertegen-
woordigt. Dit geldt zowel voor intern als extern gerichte e-mails.

Algemeen
- Ga er niet zomaar van uit dat je mail altijd gelezen wordt. Maak daarom bij dringende en belangrij-

ke zaken gebruik van telefonisch contact.
- Houd je bericht kort en overzichtelijk.
- Zet bij het verzenden van e-mail niet onnodig te veel mensen op c.c.
- Wees professioneel en voorzichtig in wat je over anderen zegt. Een e-mail is snel doorgestuurd naar

eventuele betrokkenen.
- Verstuur nooit kettingbrieven via het internet/e-mail.
- Het is niet toegestaan om andere internetgebruikers te bedreigen, te beledigen of te hinderen met

e-mail door middel van taalgebruik, frequentie of grootte van de e-mail berichten.
- Gebruik geen hoofdletters om punten in je mail te benadrukken. Dit komt juist schreeuwerig over.

Zet daarom liever teksten vet of onderstreept om onderdelen in je bericht te laten opvallen.
- Het wordt als zeer grof beschouwd om persoonlijke e-mail door te sturen aan mailing lists of

nieuwsgroepen, zonder daartoe toestemming verkregen te hebben van de oorspronkelijke auteur
van de e-mail.

- Wees voorzichtig met sarcasme en humor. Omdat non-verbale communicatie ontbreekt bij elektro-
nische communicatie, kan je grap uitgelegd worden als kritiek.

- Maak alleen maar gebruik van ‘allen beantwoorden’ als de reactie voor alle ontvangers van belang is
(je antwoord op bijvoorbeeld een testmail is alleen belangrijk voor de verzender en stuur die dus
niet naar alle geadresseerden in de testmail).

Conflicten/problemen
Gebruik e-mail nooit om conflicten en/of meningsverschillen op te lossen. Bij het gebruik van e-mail
mis je het persoonlijk contact, waardoor bepaalde opmerkingen door de ontvanger anders geïnter-
preteerd kunnen worden dan je bedoeld hebt. Het conflict wordt dan juist erger. Maak bij conflicten
dan ook bij voorkeur gebruik van telefonisch contact.
Is een conflict niet persoonlijk op te lossen, raadpleeg dan de betreffende afdelingsvoorzitter of het
hoofdbestuur.
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Mocht je toch een boos getint berichtje aan iemand willen versturen, lees deze dan, voordat je op de
verzendknop drukt, eerst nog even door en ga bij jezelf na of je de persoon aan wie je het berichtje
richt de inhoud van het bericht ook recht in het gezicht zou durven zeggen.
En zet dan niet automatisch allerlei mensen op c.c.. Dit komt bij de ontvanger niet positief over en
werkt juist averechts.

Bovenstaande richtlijnen zijn tevens terug te vinden in de almanak, waarvan binnenkort
de bijgewerkte versie op www.svschalkhaar.nl staat.

Afdeling PR & Representatie
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Bezorging GOAL populair bij leden
Response op vrijwilligerscampagne 

komt aarzelend op gang
Nog lang niet alle leden hebben het formulier over vrijwilligerswerk ingevuld. Maar
nu al is duidelijk dat heel wat mensen bereid zijn de handen uit de mouwen te ste-
ken voor de club, merkt de projectgroep.

In maart is gestart met de inventarisatie onder de leden over ieders bijdrage aan het vrijwilli-
gersbeleid. Via de leiders zijn de vragenlijsten uitgedeeld. Aan ieder lid of aan de ouders is
gevraagd of hij of zij bereid is een of meerdere vrijwilligerstaken uit te voeren.
De uiterste inleverdatum was gesteld op 2 april. Een spannend moment dus, toen op 3 april de
inleverbox werd geopend. Na de eerste teleurstelling dat slechts een kleine honderd van de
bijna duizend uitgezette vragenlijsten retour is, stijgt het optimisme.Velen geven aan nog niets te
doen en zijn bereid om iets te doen op allerlei terreinen. Zelfs een tweetal leden wil zich inzet-
ten om de vrijwilligerscoördinatie verder op poten te zetten en te beheren. Ook dienen zich
opmerkelijk veel Goal- bezorgers aan!

Snelle en algemene conclusie: we zijn er nog lang niet. In de afgelopen weken zijn alle leiders
weer benaderd en is er weer druk uitgeoefend om de vragenlijsten alsnog in te nemen en in te
leveren. Dit zal in de tweede ronde weer het nodige opleveren.
Het doel is om van alle leden in kaart te brengen wat de wensen zijn en wat de bijdrage is aan
de club. Zover komt het, absoluut.

Utopie?
De gegevens worden nu verwerkt en in een derde ronde gaan we nog eens achter de vragen-
lijsten aanjagen. Het wordt dus steeds zichtbaarder wie wel en wie niet de handen uit de mou-
wen steekt, op welke manier dan ook. Uiteindelijk zal een cultuur van verwachtingen en ‘aan-
spreken op’ ontstaan die ook de laatste leden over de streep zal trekken. Of is dit een utopie?
Onze vereniging bestaat bij de gratie van leden en vrijwilligers.

Voel je je al aangesproken? Nog geen vragenlijst ingevuld, vergeten, kwijt, of niet ontvangen?
Schroom niet en benader een van onderstaande leden van de projectgroep. Doen!

Harry Schrijver (0570 605008) h.schrijver@home.nl
Freddy Hulman (0570 621680) gerda-freddy@wanadoo.nl
Paul Hulman (0570 624487) phulman@home.nl



Gewonnen!
Op zaterdag 1 april (nee, echt geen grap) behaalde de F9 dan eindelijk de allereerste seizoens-
overwinning! Het werd maar liefst 13-0 tegen de F1 van WWV. Gefeliciteerd jongens!

Op de foto staand van links naar rechts: Marco Bloemers, Ibrahim Tohme, Jordy Molemans, Danni
Hagen, Leon Cronie,Yorick Groot. Zittend: Kevin Bloemers, Mike Bulteel en Marko Mihajlovic.
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Hartzaak
De aanval van Huub Swartjes op voorzitter Ben de Fooij gelezen? Huub blijft een
echte spits.Vorig seizoen heb ik hem een beetje leren kennen. Op eigen verzoek
speelde hij bij tijd en wijle in het 2e. Hoorde in het 1e thuis. Met hem erbij was het
voorin altijd gevaarlijk. Enorme sprongkracht, dito inzet, geweldige timing. Speelde
met het hart op de schoen en ergerde zich enorm aan spelers met een slappe
instelling. Kortom, voor Schalkhaar een speler die geen trainer, laat staan een lei-
der nodig heeft. Omgekeerd wel; dat wist hij. Mede dankzij hem bleven 1 en 2
gevrijwaard van degradatie.

Huub is verhuisd naar de zaal. Zonde. Het is zijn keus. Of hij er gelukkig mee is…? Waarom rea-
geer ik op zijn aanval op de voorzitter? Simpel omdat ik op een vraag in een eerdere Goal hoe
ik de toekomst van SV Schalkhaar zie, onder meer heb geantwoord: ‘Zolang we een voorzitter
hebben als Ben de Fooij blijf ik in mijn hart positief gestemd.’ Ik vind dat een voorzitter als ieder
ander lid zijn mening mag geven, ook over voetbaltechnische zaken. Mooi voor de Goal, mooi
voor de duidelijkheid. En dat laatste mis ik in jouw reactie Huub. Je schrijft ‘voorbarige opmer-
kingen’ zonder te zeggen welke. En je eindigt met: ‘Wij zullen in ieder geval niet de jonge spe-
lers in de weg gaan staan, om over overnemen maar helemaal niet te spreken.’ Wie zijn ‘wij’ en
welke conclusie moet ik hieruit trekken? Wordt vervolgd?

Chris Tijhaar 



Dit voetbalseizoen hebben Maarten Jan de Hesse,
Paul Oomens, Stefan Verhoeven Nils Jurna en Henri
Koerkamp succesvol de opleiding tot pupillentrai-
ner gevolgd. Half april was de laatste bijeenkomst.
Zij kunnen nu als kundig pupillentrainer hun kennis
in de praktijk gaan toepassen. Hiermee zet SV
Schalkhaar weer een stap voorwaarts naar een
betere jeugdopleiding. Henri Koerkamp vertelt
enthousiast over de cursus.

‘Het is een leerzame cursus. We kregen les van KNVB’er
Marcel Geestman. Aan de hand van een theorieboek kre-
gen we huiswerk mee. We moesten trainingen voorberei-
den, die we vooraf op onze pupillen konden uitproberen. Ik
red me prima bij de F-jes, maar nu ik deze cursus heb
gevolgd is mijn bagage vergroot en ben ik in staat om leef-
tijdsgebonden oefenstof te geven aan de E- en de D-jeugd.
Tijdens één van de eerste avonden werd gesproken over het maken van een opstelling bij de F-jes. De
conclusie was ook voor mij verrassend: we moeten ons hier vooral niet mee bezig houden. De F-jes

redden zich prima zonder opdrachten.
Met z’n allen aanvallen en met z’n allen
verdedigen! Laat vooral de 5 –en 6 jari-
gen maar lekker hobbelen, die moeten
niet teveel instructies krijgen. Het gaat
om de spelvreugde.’
Henri vervolgt: ‘Een mooi voorbeeld is
dat we leren om vooraf een circuit uit te

zetten, dit spaart tijd uit tijdens de training en zo kun je bezig gaan met datgene waar de pupillen voor
komen: trainen en voetballen!’
Een aanrader dus voor iedere pupillentrainer en –leider? ‘Zeker! Eigenlijk zou je 
aan de gasten die volgend seizoen pupillentrainer willen worden, en nog weinig ervaring hebben, de
oefenstof moeten overdragen. Met John van Rossum, de pupillencoördinator, is hier al over gespro-
ken.’

Gerard Hofsteede
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Opleiding tot pupillentrainer slaat aan

Komend seizoen bestaat er weer de mogelijkheid om via SV
Schalkhaar de cursus pupillentrainer te volgen. Doel van de
opleiding is om de cursisten voor te bereiden op het op ple-
zierige en opvoedkundige verantwoorde wijze van trainen en
coachen van jeugdvoetballers van vijf tot dertien jaar. De cur-
sus bevat veel praktijkstof. De inhoud is gericht op de ontwik-
keling van de pupillentrainer.

VACATURES voor VRIJWILLIGERS
De afdeling Onderhoud en Beheer zoekt per direct:
- Een groep van 4 à 5 mensen die op vrijwillige basis eens in de twee weken de 

kantine willen schoonmaken.
- Extra krachten voor de schoffelploeg.

Belangstelling? Stuur een mailtje aan Henk Cents, cents@xs4all.nl 



Een vereniging is als een familie: iedereen kent elkaar in meer of mindere mate. Met de
komst van de handbal binnen onze vereniging, zijn er in een keer veel nieuwe leden bij
gekomen. In deze rubriek portretteren we families waarin zowel gehandbald als gevoet-
bald wordt. Deze keer: Peter en Marjolein Vloedgraven.

Naam : Peter Vloedgraven
Geboortedatum : 18 december 1989
Woonplaats : Schalkhaar
School : 3 VMBO Laan van Borgele
Familierelatie : Broer van Marjolein en Vincent
Hobby’s : Voetballen, hardlopen en zwemmen
Favoriet gerecht : Pizza 

Op welke leeftijd ben je met voetballen begonnen:
Op 5-jarige leeftijd ben ik bij SV Heeten begonnen met voetballen.

In welke team speel je momenteel: B2.

Wie is je trainer: Alfons Jeurnink.

Op welke positie speel je en is dit je voorkeur:
Ik speel in de verdediging op verschillende plekken, mijn voorkeur is voorstopper want dan ben je
meer bij het spel betrokken.

Hoeveel doelpunten heb je dit seizoen al gemaakt en wat was de mooiste:
Ik heb dit seizoen nog geen doelpunten gemaakt want ik sta achterin.

Je leukste herinnering bij de voetbal tot nu toe:
Ik speelde eerst bij SV Heeten en mijn eerste wedstrijd bij Schalkhaar moest ik tegen Heeten voet-
ballen.Wij wonnen dik met 12 – 0. Het was vooral leuk omdat ik tegen allemaal vrienden moest spe-
len.

Wat zijn je sportieve ambities bij SV Schalkhaar: Ik wil graag blijven voetballen.

Ben je blessuregevoelig: Ja, ik heb al veel blessures gehad aan mijn knieën, enkel en voet. En ik ben
geopereerd aan een ontstoken blinde darm waardoor ik ook een tijd niet kon voetballen.

Zijn er nog meer familieleden actief bij de voetbal/handbal:
Ja, mijn zusje Marjolein handbalt in de C1 en mijn broertje Vincent voetbalt in de C1.

Heb je een favoriete club en speler: Feyenoord is mijn favoriete club en Dirk Kuyt mijn favorie-
te speler.

Wat vind je ervan dat de handbal is samengegaan met de voetbal:
Ik vind het prima. Straks krijgen we een mooi nieuw complex en nieuwe velden. Ik vind het een mooie
gedachte dat ik straks op het land waar mijn opa zijn koeien liet grazen ga voetballen!
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Familieportret 



Naam : Marjolein Vloedgraven

Geboortedatum : 25 mei 1994

Woonplaats : Schalkhaar

School : Groep 8 Nicolaasschool

Familierelatie : Zusje van Peter en Vincent

Hobby’s : Buiten spelen en keyboard spelen

Favoriet gerecht : Pannenkoeken en patat

Op welke leeftijd ben je met handballen begonnen: 9 jaar.

In welke team speel je momenteel: Ik speel nu tweeënhalf jaar in C1.

Wie is je train(st)er en coach: Trainster Renate en coach Saskia Huis in ´t Veld.

Wat vind je van de trainingen: Leuk.

Op welke positie speelt je het liefst: Alles behalve keeper en cirkelloper.

Heb je al doelpunten gemaakt dit seizoen en hoeveel:
Ja, ongeveer 15. In het begin van dit seizoen heb ik vaak gekeept.

Heb je dit seizoen al eens bij een ander elftal meegespeeld: Nee.

Je leukste herinnering bij de handbal: Samen zijn we goed in handballen geworden.

Waarom ben je bij SV Schalkhaar gaan handballen: Gewoon leuk in ons eigen dorp met mijn
vriendinnen.

Wat vind je leuk aan handbal: De wedstrijden en het gourmetten met Sinterklaas.

Vind je het leuk dat de handbal is samengegaan met de voetbal:
Ja, we krijgen een mooi nieuw gebouw.

Jolanda Bergman
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Welkom bij S.V.Schalkhaar

voetbal is prachtig.

Strijden om de de bal mag,

maar let op uw sportief gedrag!



A1 heeft sportief een uitstekend seizoen gedraaid. Tot april dit jaar draaide het team
mee om het kampioenschap in de hoofdklasse.Aan het roer van A1 staat trainer Marcel
Emmink. Marcel is al zestien jaar selectietrainer bij SVS en presteert elk jaar constant in
de top van verschillende leeftijdsgroepen. Het is ook mede zijn ver-
dienste dat A1 vorig seizoen naar de hoofdklasse promoveerde.
Hoog tijd dus om de 39-jarige defensiemedewerker te inter-
viewen. Het werd een verhelderend gesprek.

Wat is het geheim van Marcel Emmink? 
‘Mijn hobby is een betaalde hobby. Ik ben van mening dat een voet-
baltrainer zich moet ontwikkelen. Ik lees de trainersvakbladen en
bekijk dvd’s over voetbal(-training). Ik heb een professionele instel-
ling, ben veeleisend en leg de lat hoog. Naar de spelers toe ben ik
direct en verbaal duidelijk aanwezig tijdens trainingen en wedstrij-
den. Kortom, gedrevenheid en perfectionisme zijn wellicht mijn
geheim. Natuurlijk begint het altijd met de kwaliteit van de spelers,
want zonder hen is een trainer nergens.’

Waar haal je de inspiratie vandaan om jaren achtereen selectieteams te trainen/coa-
chen?
‘Pure passie. Ik vind het mooi om gezamenlijk naar een doel toe te werken. De doelstelling voor de
A1 dit seizoen is om bij de eerste vijf te eindigen en om een periodekampioenschap binnen te halen.
Dat is een boeiend proces, met vallen en opstaan. Ik ben van mening dat elke trainer een of zelfs meer-
dere doelstellingen moet hebben. Zo kun je wat eisen van de spelers en kom je sneller tot een ont-
wikkeling van individu en team.’

Wat zijn je ambities?
‘Dat weet ik op dit moment nog niet. Ik heb altijd gezegd dat ik de twintig jaar als selectietrainer bij
Schalkhaar wel vol maak, als beide partijen tevreden zijn.Wellicht dat ik nog een keertje bij een ande-
re club terecht kom, maar voorlopig ben ik er volgend seizoen nog. Hoofd opleidingen is wel een ambi-
tie voor de toekomst. Of ik nog naar de senioren ga en nog trainerscursussen ga volgen, hangt af van
een aantal zaken.’

Volgens het beleidsplan van SVS moet gespeeld worden in een 4-3-3 systeem. Kun jij je
daar in vinden?
‘Ja, dit systeem past goed bij SVS. Zeker bij de jeugd. Doordat wij het niet bepaald van fysieke kracht
moeten hebben, moet je het voetballend oplossen. Dus niet met lange ballen. Dit systeem past het
beste bij het type speler van SVS.’

Wat zijn je sterke kanten?
‘Gedrevenheid en perfectionisme. Ik behandel selectiespelers zoals het hoort in selectievoetbal, met
alle leuke en niet leuke keuzes.’

Wat zijn je verbeterpunten?
‘Dat ik moet stoppen met roken langs de lijn! En serieus: ik zou af en toe moeten accepteren dat ik
voor sommige spelers de lat te hoog leg.’
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A1-trainer Marcel Emmink:
‘Het is tijd om een stap voorwaarts te maken’



In het verleden zijn er soms spelers van SVS verkast naar een andere voetbalvereniging
omdat ze moeite hadden met de trainer Marcel Emmink.Waar ligt dat volgens jou aan?
‘Ik denk dat het wel meevalt. Sommige spelers zien de bui al hangen als ze weten dat ze onder mijn
leiding komen te spelen, trekken conclusies en kiezen de weg van de minste weerstand. Dat zegt in
principe meer over die spelers dan over de trainer.
Ik ben geen makkelijke trainer voor sommige spelers. De laatste jaren hebben mijn teams in de top
gespeeld en dan worden er keuzes gemaakt. Keuzes die voor sommige spelers niet leuk zijn. Maar
selectievoetbal is voor mij niet vrijblijvend. Dat, en mijn veeleisende instelling, zorgt er voor dat spe-
lers die niet het uiterste uit zichzelf kunnen halen en vaak meer recreatief bezig willen zijn, problemen
met mij hebben.Vaak zijn dat spelers die mentaal het selectievoetbal niet aankunnen.’

Vind je dat op technisch gebied binnen SVS voldoende aandacht aan de jeugd wordt
besteed?
‘Het kan altijd beter. Het gebrek aan een hoofd opleidingen heeft ermee te maken. Die kan sturing
geven aan de jongere jeugd. De functionele techniek moet beter.
De sturing is er nu niet. In het algemeen geldt dat er een bepaalde visie moet zijn als je ergens heen
wilt. Ik zie nu nog steeds E-spelers rondjes lopen zonder bal! Vaak zie ik voor trainingen dat spelers
allerlei Ronaldinho-achtige trucs uithalen, vervolgens zie je tijdens de training dat de functionele tech-
niek (bijvoorbeeld aannames, pass, kaats, wegdraaien en open draaien) bedroevend is. Daar moet vanaf
de E- en D-jeugd aandacht aan worden besteed.’

Hoe zie jij SVS over vijf jaar?
‘Als we zo doorgaan is de 4e klasse snel in zicht. Er is een gebrek aan voetbalinhoudelijke visie en
structuur. Dit zorgt ervoor dat we op dit moment stil staan. Ik pleit ervoor dat we met het nieuwe
complex een nieuwe stap moeten maken. Dat is het juiste moment om het selectievoetbal een goede
richting te geven. De toekomst van het selectievoetbal ziet er dan goed uit omdat we een jeugdig eer-
ste elftal hebben en talentvolle spelers in de B- en A-jeugd die de stap naar het eerste kunnen maken.
Dit moet goed begeleid worden door middel van een duidelijke visie, zodat we over een aantal jaar in
de top van de tweede klasse spelen.’

Hoe zie jij jouw rol hierin?
‘Ik wil meedenken in die nieuwe voetbalinhoudelijke visie, met een aantal mensen die een heden en
een verleden hebben binnen SVS. Met het heden bedoel ik de selectietrainers, het bestuur en het
jeugdbestuur. Met het verleden bedoel ik een aantal krachten die in het verleden bewezen hebben dat
ze voetbaltechnische visie hebben zoals onder anderen Joop Span, Stef Tijhaar, Ab Peters en Theo
Sonnenberg. Ik ben van mening dat de mensen die de vereniging van binnen en buiten kennen van
grote waarde kunnen zijn de komende jaren.
Er zou weer een brainstormdag, zoals destijds in Raalte, moeten komen met alle technische kennis om
tot een strakke voetbalvisie te komen.’

Ben jij blij met de kunstgrasvelden?
‘Ja, dit kunstgras geeft de jongere jeugd meer kans om zich te ontwikkelen.Trainingen gaan altijd door.
We zullen ongelofelijk veel ontwikkeling meemaken. Het niveau van de trainingen zal vele malen hoger
komen te liggen dan nu het geval is. Ik ben dus blij met de kunstgrasvelden.’

Wil je tot slot nog iets kwijt?
‘Ja, SVS moet beseffen dat het bij selectievoetbal niet allemaal komt aanwaaien. Er moet meer tijd in
gestoken worden dan nu. Het moet strakker en gedisciplineerd omlijnd worden. Ik heb veel vertrou-
wen in de jeugdige jeugd- en seniorenselecties. Het is tijd om een stap voorwaarts te maken.’ 

Gerard Hofsteede
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Als ik voor dit seizoen de elftalindeling voor de
lagere senioren had moeten maken, had
ik nooit 12 seniorenelftallen proberen te
vormen.

Als ik voldoende spelers in mijn elftal had, was
het voetballen een stuk leuker.

Als ik op kunstgras voetbal, kan ik dan nog wel
slidings maken?

Als ik om me heen kijk zie ik dat de toenemen-
de verplichting om vrijwilligerswerk te
doen er mede oorzaak van is dat leden
hun lidmaatschap opzeggen.

Als ik daar over nadenk vind ik dat geen goede
zaak.

Als ik het nieuwe tenue van SV Schalkhaar zie,
dan moet ik daar wel even aan wennen.

Als ik op zondag kan voetballen en er is een
scheidsrechter die ons wil fluiten, ben ik
iedere keer weer blij.

Als ik gescoord heb, kijk ik altijd even of ik m’n
voetbalschoenen wel goed aanhad... (1 à
2 keer per seizoen).

Als ik terugkijk op mijn ‘voetballoopbaan’ zie ik
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Als ik…

dat de voetbal mij ontzettend veel ple-
zier heeft gebracht.

Als ik een oproep mag plaatsen roep ik ieder-
een op 26, 27 en 28 mei het Schalkhaar
Life! weekend te bezoeken en vraag ik de
mensen in Schalkhaar om hun huis te
versieren.

Als ik mijn respect mag uitspreken dan is dat
voor alle mensen die vaak al vele jaren
en vaak op meerdere gebieden vrijwilli-
gerswerk doen voor SV Schalkhaar.

Als ik naar andere voetbalverenigingen kijk, blijf
ik het nog steeds
vreemd vinden dat
het bij SV Schalkhaar
niet gelukt is om het
damesvoetbal echt
van de grond te krij-
gen.

Martin Koot
De volgende auteur voor deze

rubriek is Gerco Morsink



Langzamerhand begint de WK-koorts te stijgen. Nog pakweg anderhalve maand en dan
begint het prestigieuze WK Voetbal 2006 in Duitsland. SV Schalkhaar maakt zich op voor
een spannend toernooi, zo blijkt uit de grote belangstelling voor de WK Pool. Inmiddels
zijn zo’n 700 loten via de verkopers in de markt. Ruim 70 exemplaren hiervan zijn
inmiddels gedeponeerd in de oranjebus in de kantine op de Wijtenhorst. Met andere
woorden: veel deelnemers moeten hun formulier nog invullen en inleveren. Geen paniek:
dit kan nog tot en met 8 juni a.s.

Wie mag zich op 9 juli tot winnaar kronen? Wie etaleert de meeste voetbalkennis? Inventarisatie van
de huidige formulieren leert dat Brazilië favoriet is, op de hielen gevolgd door ons eigen Oranje.
Argentinië, Italië en -daar zijn ze weer: Duitsland-  doen eveneens mee om de hoofdprijs.

Met het groeien van de WK-gekte neemt ook het prijzenpakket toe.
Inmiddels is duidelijk dat de geldprijzen contant worden uitgekeerd;
investering in de clubshop is dus niet verplicht (maar mag natuurlijk wel;
de nieuwe kledinglijn komt eraan!). Na Wok Plaza uit Schalkhaar (gratis
dinerbon voor 2 personen) komt Buitink Sport over de brug met een
origineel Nederlands Elftal shirt (uit-shirt; zie foto), zodat het prijzen-
pakket er als volgt uitziet:

1e prijs: Uit-shirt Nederlands Elftal (wit shirt met rood/blauw belijning)
2e prijs: Gratis Dinerbon Wok Plaza
3e prijs: 75 euro
4e prijs: 50 euro
5e prijs: 25 euro

Heeft u nog geen WK Poolformulier? Bestel deze dan snel bij Paul Krechting (tel. 621 923),Theo
Sonnenberg (tel. 510 323), Jan van Duuren (tel. 551 015), Linda Leijdeckers (tel. 633 077), Bert
Brinkman, Michiel Verkerk (tel. 623 731) of Wim Groot Koerkamp (tel. 628 306).

Tussenstanden via website
Tijdens het toernooi worden de tussenstanden bijgehouden via de website van SV Schalkhaar. Zo
wordt het volgen van de wedstrijden extra spannend. Enne… niet vergeten: met uw deelname steunt
u de realisatie van ons nieuwe complex!

Wim Groot Koerkamp
werkgroep Acties
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Brazilië favoriet bij deelnemers WK Pool 2006
Win een shirt van het Nederlands Elftal!

Denk aan onze buren!
Sinds kort is het hoekhuis Colmschaterstraatweg 30 weer bewoond. Het is de bewo-
ners opgevallen dat de leden van SV Schalkhaar die hun auto aan de zijkant van het
complex parkeren, vaak met nogal hoge snelheid over het smalle zandpad langs hun
huis rijden.
Hun verzoek: wees een goede buur en matig uw snelheid!

Afdeling PR & Representatie.



Een enkeling vanachter de geraniums, met het telefoonnummer van de advocaat in zijn
hand. En de ander - eenmaal thuis na een dag hard werken - met de regionale Stentor
van die ochtend op de knieën. Beide geïnteresseerd in de vorderingen van de aanleg van
het nieuwe sportcomplex van SV Schalkhaar. Beide ook met kritische interesse naar de
gevolgen voor hun eigen woonsituatie. Want rondom de nieuwbouw van sportpark De
Horsterhoek streeft ieder voor zich de ideale situatie na.

In een raadsbesluit van het college van B&W staat het mooi omschreven: ‘Appellanten geven aan in
principe niet tegen het sportpark te zijn, maar willen wel dat de procedures op een correcte wijze
worden doorlopen.’
In het voortraject is er weinig weerstand geweest tegen het sportpark.Volgens Peter Visser van het
Accommodatieteam was de gemeente als ‘aanlegger’ van het sportpark gedurende het gehele traject
verantwoordelijk om de omwonenden te informeren. ‘Bewoners zijn vanaf de eerste plannen uitge-
nodigd voor inloopavonden, waarop alle voornemens en ontwikkelingen zijn gepresenteerd. En vanaf
dat eerste moment is iedereen blij met de komst van ons nieuwe complex’, heeft Visser ervaren. ‘De
bezwaren díe er waren, gingen over randzaken zoals licht- en geluidshinder, de ontsluitingsweg en de
gevolgen voor flora en fauna. Maar zulke zienswijzen hebben per definitie weinig kans van slagen,
omdat de gemeente vanaf de eerste tekeningen natuurlijk al strikt rekening heeft gehouden met alle
geldende milieunormen.’ 
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Ieder voor zich streeft ideale situatie na
Omwonenden volgen aanleg 

nieuwe complex kritisch



Voorstander
‘Het is natuurlijk geweldig dat er nu daadwerkelijk een spade de grond in is’, meent omwonende Huub
Swartjes. ‘Vooral fijn voor alle voetballende leden die, ondanks alle inspanningen van de schoffelploeg,
jarenlang op zulke slechte velden hebben moeten oefenen.’ Swartjes wordt zo’n beetje de naaste
buurman van onze vereniging, maar is desondanks een echte voorstander van het nieuwe complex.
‘Natuurlijk probeert ieder voor zich daarbij wel een ideale situatie na te streven,’ erkent hij. ‘En dan
gaan de onderhandelingen niet altijd - misschien moet ik zeggen, bijna nooit - even soepel. Maar de
vereniging heeft er veel energie en tijd ingestoken.
Het is voor een buitenstaander moeilijk in te
schatten, maar dat is écht heel veel tijd geweest.
Mijn complimenten voor dat uithoudingsvermo-
gen!’

Huub Swartjes is van mening dat in het voortra-
ject veel ergernis te voorkomen was geweest.
‘Met de omwonenden is in de planningfase name-
lijk totaal geen overleg geweest,’ herinnert hij
zich. De gemeente is bovendien uitermate vaag
te werk gegaan door het totale sportcomplex in
twee fasen aan te gaan leggen.’ 
Bij de eerste fase wilde de gemeente Swartjes niet
aangeven of hij in zijn ‘achtertuin’ aan de Colmschaterstraatweg een verlicht trainingsveld of een
(on)verlicht speelveld zou krijgen. ‘Dat maakte de procedure voor mij als betrokkene erg ondoor-
zichtig. Niemand van de omwonenden wist trouwens waar hij of zij aan toe was en dat zorgde voor
veel onrust en frustraties.Voor mij was dit het essentiële bezwaar,’ maakt Huub Swartjes duidelijk.

Overlast
De Schalkhaarder stelde zich voor dat verlichte trainingsvelden voor hem veel meer overlast zouden
veroorzaken dan onverlichte speelvelden. Trainingsvelden worden immers veel intensiever belast en
vooral in de avonden. ‘Mijn pleidooi in deze kwestie was,’ legt Swartjes uit, ‘om de aanleg van verlich-
te speel- en trainingsvelden zover mogelijk van de bewoning te situeren.’ Het complex was aanvanke-

lijk echter zo ingetekend dat Swartjes de twee ver-
lichte trainingsvelden direct áchter zijn huis zou krij-
gen. ‘Dat zou voor mij een situatie zijn met ‘optima-
le’ overlast van geluid en licht. Helaas is in een voor-
traject daarover nooit met mij gesproken door voet-
bal of gemeente. Ik vind dit onfatsoenlijk en erg jam-
mer. Het gevolg was natuurlijk dat ik dan alleen
middels een procedure mijn bezwaar kenbaar kon
maken. En dat zijn tijdrovende bezigheden waarop
uiteindelijk niemand zit te wachten.’

Na zijn bezwaar kwam er, tot tevredenheid van
Swartjes, een wending in alle plannen. Het Waterschap

gaf aan dat er een buffer voor toekomstige wateroverlast moest komen. ‘Inmiddels lag mijn bezwaar
al wel ter beoordeling bij de bezwaarschriftencommissie. Zij hebben mij en een andere omwonende
in het gelijk gesteld en een advies aan de gemeente gegeven om onze bezwaren in het plan te ver-
werken.’ De gemeente maakte vervolgens nieuwe tekeningen, waarin rekening werd gehouden met de
verzoeken van onder andere Swartjes. ‘Zo zal door de komst van de Horsterhoek aan mijn woonsi-
tuatie niets veranderen’, verwacht de oud-voetballer. ‘Ik woon hier met veel plezier en dat zal zeker
zo blijven.’ 

Rudy Brouwer
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Twee keer per jaar slaat in huize van Haaren de vertwijfeling toe. Normaal is het niet zo
moeilijk om op zaterdagochtend te hopen dat het team, waarin je zoon speelt, de pun-
ten mee naar huis neemt. Maar wat doe je nou als twee van je zonen bij verschillende
verenigingen spelen en elkaar ontmoeten in de competitie? Goal-redacteur Paul
Veldmate ging bij de familie op bezoek om te horen hoe ze daar mee omgaan.

G-voetbal
De vraag, die uiteraard naar voren komt, is waarom beide jongens niet met elkaar spelen, in plaats van
tegen elkaar. De reden hiervoor is dat Bas in het G-team van SV Colmschate ’33 speelt en Stef in het
E3 team bij SV Schalkhaar. De G staat in dit geval voor gehandicapt en G-voetbal is dus voetbal voor
mensen met een verstandelijke beperking en/of  een lichamelijke handicap
Als ik aan G-voetbal denk, komen beelden op het netvlies van de landelijke G-voetbaldag, waarop trai-
ners van betaalde voetbalorganisaties teams van voetballers met een verstandelijke beperking bege-
leiden op een groots opgezet toernooi. Alle clubs uit
het betaalde voetbal hebben een afvaardiging. Maar
wat voor deze voetballers de mogelijkheden in onze
regio zijn, is niet zo bekend.

De beginperiode
Vader Geert vertelt: ‘Het idee om het G-voetbal ook
in Colmschate te spelen, kwam tijden de Special
Olympics die in het seizoen 2002-2003 werden gehou-
den. Dit evenement vond destijds plaats op het terrein
van de Colmschaters.’ Geert haalt er een oud clubblad
bij waarin voorzitter Kees van Hoof  aangeeft  dat er
maar liefst 700 gehandicapte mensen bijeen gekomen
zijn, samen met nog eens 200 begeleiders. De voorzit-
ter vertelt dat hij in contact kwam met stichting ‘De
Klup’  en het idee opperde om in het seizoen 2003-
2004 een speciaal G-team op te richten. Niet bepaald
het gemakkelijkste project om op te zetten, want er
was namelijk veel, heel veel geld voor nodig. Via het
KAS-fonds werd toch uiteindelijk het nodige bedrag
van, €3.500,-  bij elkaar gebracht.

De eerste training, die Van Hoof zelf voor het grootste gedeelte begeleidde, vond plaats op zaterdag-
ochtend 20 september 2003.Van Hoof in het clubblad: ‘Elke training zal bestaan uit vier onderdelen.
Door een vast patroon te laten zien, zullen de kinderen zich prettiger voelen. Steeds als er een onder-
deel is afgelopen, wordt er gefloten op een fluitje.’
Moeder Ans herinnert het zich nog goed:‘Bas vond het geweldig. Hij wilde al lange tijd heel graag voet-
ballen, maar nergens was plaats voor hem. Dat het nu wel kan en dat hij echt bij een club hoort, geeft
een extra goed gevoel. Ik herinner me nog zijn glunderende blik na zijn eerste doelpunt.’ Zij roemt
met name het enthousiasme van de begeleiders en het feit dat het team niet anders behandeld wordt
dan de andere teams.Al is het slecht weer, als de andere teams trainen, traint het G-team ook.’ 

De terugblik naar de startperiode van het G-voetbal wordt vervolgd. ‘Voor het begin van de trainin-
gen en competitie moet er ook kleding zijn. En dus gingen alle kinderen inclusief ouders en begelei-
ders in november 2003 met een bus van TCR taxi Raalte naar Borculo om een bezoek te brengen aan
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Broers Bas en Stef treffen elkaar in de competitie



hoofdsponsor Schuurman Schoenen.Voor deze ochtend was heel wat nodig, vandaar dat de TCR de
bus waar normaal gesproken het eerste elftal mee rond rijdt, beschikbaar stelde.’

Mediabelangstelling
In het al eerder genoemde clubblad lezen we het volgende: ‘Beroemd worden. Dat is een droom van
bijna iedere jeugdige voetballer. De 14 jongens en het ene meisje mochten er op vrijdagavond eind
januari 2004 aan proeven. Onder het oog van de camera’s van DTV en zelfs SBS 6 (Hart van
Nederland) en enkele verslaggevers van o.a het Deventer Dagblad (nu beter bekend als De Stentor)
betraden de jongste spelers (die de naam ‘de Colmkids’ kregen) en de oudere spelers (onder de naam
‘Uniek’) het hoofdveld om daar tegen respectievelijk het 1e elftal van SV Colmschate en de E4 te spe-
len. De G-voetballers en de spelers van de E4 hadden deze prijs verdiend, omdat beide elftallen de
meeste oliebollen hadden verkocht tijdens de oliebollenactie van een maand eerder.’

Broers tegen elkaar
Na twee jaar hard trainen kunnen de jongsten (de Colmkids) op zaterdag 1 oktober 2005 aantreden
voor hun eerste competitiewedstrijd. Ze zijn ingedeeld bij de volgende ploegen:VVOG uit Harderwijk,
CJVV uit Amersfoort, ZVV’56 uit Apeldoorn, Longa ’30 uit Lichtenvoorde en Rigtersbleek uit
Enschede.
Het elftal van Bas, UNIEK, begint in september 2005 aan de reguliere competitie. Dit was voor hem
een spannende tijd: slapeloze
nachten, de dagen tellen totdat
het zaterdag is en dan met
enorm veel enthousiasme elke
zaterdagochtend de wei in.

Ik vraag Bas wanneer hij met
voetbal begonnen is: ‘Volgens mij
is dat nu ongeveer tweeënhalf à
drie seizoenen geleden. Ik was
toen tien jaar. Ik wou wel eerder,
maar omdat ik een verstandelijke
beperking heb, kon dat niet. Mijn
ouders dachten namelijk dat ik
dan niet mee zou kunnen
komen, al had ik daar zelf een
andere mening over. Gelukkig
zag mijn tante een bericht over
SV Colmschate ’33, dat een spe-
ciaal team zou oprichten voor
voetballers met een verstande-
lijke en/of lichamelijke beperking.
Nu  speel ik nog steeds in dit elftal en ik vind het nog steeds even leuk.’
Bas vertelt er ook bij dat als dit team bij SV Schalkhaar was geweest, hij daar zeker bij had gespeeld.
Hij speelt bij SV Colmschate ’33 vaak als centrum-verdediger, al zou hij ook wel eens in de spits wil-
len spelen. Hij vindt dat hij met zijn lengte eigenlijk vaker zou moeten scoren, maar dat dat er vast nog
wel een keer van komt.
Bas vertelt wat hij ervan vindt om tegen zijn broer te spelen:‘Omdat ik in een speciaal team zit, is elke
wedstrijd leuk. Maar wie speelt er nou tegen z’n eigen broertje?! Ik dus, en dat maakt deze wedstrij-
den extra leuk.Vaak doen Stef en ik ook een weddenschap. Degene van wie de ploeg wint, krijgt een
chocoladereep van de ander.’
Overigens blijkt dat beide elftallen dit seizoen van het thuisvoordeel profiteren, want Stef en zijn team
wonnen met 6-5 op de Wijtenhorst, terwijl het op de Achterhoek, de thuisbasis van SV Colmschate,
in 4-1 eindigde in het voordeel van het team van Bas.
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Stef schuift aan en vertelt: ‘Ik ben ook meestal centrum-verdediger en keepen vind ik ook wel leuk.
Als ik moet keepen, wil ik leren sneller uit te lopen.Af en toe krijg ik van jongens bij mij uit het team
wel eens wat vragen. Ze willen dan weten waarom Bas in het G-team speelt. Ik leg het ze dan uit en
dan snappen ze het.’

Extra uitleg
Geert vult aan: ‘Voor een team als dat van Stef is de tegenstander toch anders dan anders en daarom
geven de begeleiders van Colmschate voorafgaand aan iedere wedstrijd uitleg aan de tegenstanders.
Zij geven aan dat spelers van het G-team wel eens emotioneler, heftiger kunnen reageren. Met name
kinderen met ADHD hebben minder remmingen.Voor de rest is er niet echt veel om rekening mee
te houden.’

Dat de begeleiding van het G-team het nodige vergt, is duidelijk. Geert: ‘Elk jaar is een nieuw jaar.
Komend seizoen gaat het team van Bas over naar de indeling van de D-elftallen en dit betekent dat
ze op een groot veld zullen gaan spelen. Of dat lukt in de reguliere competitie, is nog de vraag. Maar
ook daar wordt wel weer een oplossing voor gevonden.’

Paul Veldmate
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Spoken bestaan niet
Spoken bestaan niet, daarvan zijn de C- en D-jeugd inmiddels wel overtuigd. Dus
hadden we de geesten en spoken gevraagd dit keer niet op te treden bij onze jaar-
lijkse dropping. Na het verzamelen in de kantine werden de groepen wegge-
bracht in beschikbaar gestelde busjes van Autoverhuur Hoogstraten (waarvoor
onze dank). Aangekomen bij het grote, donkere bos werden, in barre winterse
weersomstandigheden, de groepen het enge bos ingestuurd door de grote boze
wolf. De zoektocht naar grootmoeder verliep niet voor iedereen voorspoedig. De
boswachter op de fiets wees al deze roodkapjes regelmatig weer het juiste pad,
op zoek naar meerdere (groot-)moeders!

Na de versnapering in grootmoeders open boshut, togen de roodkapjes weer in colonne ver-
der, op zoek naar Kabouter Plops frietkot om met een goudgele snack en ambachtelijk
gebrouwen prik de avond af te sluiten. Onder het genot van dit alles, werden nog snel de laat-
ste superintelligente antwoorden verzonnen op de zorgvuldig gestelde vragen.Al met al een
geslaagde avond met een goede opkomst! Dus jongens en meiden bedankt!

P.S. De intelligentie over alle voorkomende aardse zaken lag het hoogst bij de... D4.
Gefeliciteerd jongens! De SLAGROOMTAART volgt!

Namens de NVA-commissie,
Huub Obdeijn

Teletekst TV Oost:
SV Schalkhaar tekstpagina 479



Eindelijk is de lente dan begonnen en daarmee wordt het ook weer tijd voor de 6e edi-
tie van Schalkhaar Life! Op vrijdag 26 mei wordt dit feestweekend geopend door burge-
meester Van Lidth de Jeude met aansluitend de jaarlijkse ballonnenwedstrijd. Daarnaast
zijn er nog tal van activiteiten gedurende het weekend, met onder meer op zaterdag-
middag een optreden van Jeugdcircus Caroly en ’s avonds een spetterend optreden van
de band ‘7 op de schaal van Richter’ in ’t Haarhuus.Tevens ontbreken het talentenfesti-
val en de braderie natuurlijk niet. Ook kunnen jong en oud weer genieten van de ver-
schillende kermisattracties, die op en rond het dorpsplein zijn opgesteld.

Het voorlopige programma voor het weekend ziet er als volgt uit:
Vrijdag 26 mei
18.00 Opening Schalkhaar Life! door burgemeester Van Lidth de Jeude en optredens van SVS Jazz

ballet en St. Caecilia
18.00 Ballonnenwedstrijd op het schoolplein van de Nicolaasschool
19.00 Trekkerrace voor kinderen van 2 t/m 5 jaar
19.00 Activiteiten Raster(voetbalkooi etc.)
20.30 Verwerping in De Beuk m.m.v. de Lindeloeiers

Zaterdag 27 mei
12.00 Opening Kermis
13.00 Tourrit Oldtimers (voor verstandelijk gehandicapten), opgave voor 8/5 via

novydelange@planet.nl
13.00 Tentoonstelling stichting dorpsarchief Schalkhaar in de Nicolaas kerk
13.30 Optreden van jeugdcircus Caroly in ‘t Haarhuus
19.30 Jeugdplaybackshow
20.30 Schalkhaars Talentenfestival en Feestavond met de band ‘7 op de Schaal van Richter’ en DJ

BAS in ‘t Haarhuus

Zondag 28 mei
11.00 Tentoonstelling stichting dorpsarchief Schalkhaar in de Nicolaas kerk
12.00 Start grote braderie, met onder meer de uitgave van de tweede druk van het boek ‘Omzien’,

diverse optredens /straattheater/oude ambachten, stands van de Schalkhaarse ondernemers
en verenigingen, kleedjesrommelmarkt voor kinderen, optreden jazz ballet, optreden diver-
se koren in de Nicolaas kerk.

12.00 Opening Kermis en Start Open Dartstoernooi
20.00 After party in  ‘t Haarhuus

Wil je je opgeven voor één van de activiteiten of informatie over
het programma surf dan snel naar: www.schalkhaarlife.nl
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In een oude Landrover de wereld rond. Half september vorig jaar vertrok SV
Schalkhaarlid en –vrijwilliger Sander Steenbruggen samen met Herbert Nijhof voor een
wereldreis die uiteindelijk naar Australië en Nieuw-Zeeland moet leiden.Via Goal houdt
Sander ons op de hoogte. Dit keer: hardnekkige problemen met de Landrover.

Vanuit Pakistan zijn we in vier dagen naar
Kathmandu gereden. De betrekkingen tussen
Nepal en India zijn blijkbaar niet goed genoeg
om goede wegen aan te leggen. De grootste
gaten kwamen we tegen en regelmatig moesten
we flink op de rem. De laatste dag reden we in
ongeveer 14 uur een afstand van 500 kilometer.
Bij de grens hoorden we tevens een raar getik
uit de motor komen en terwijl ik dit schrijf, ligt
de motor helemaal los voor alweer de derde
revisie.
Kort samengevat was er een verhoogd oliever-
bruik, dat veroorzaakt werd door een lekkende
kering. Blijkbaar was deze toch niet vervangen door de ‘vrienden’ in Bulgarije bij de eerste motorre-
visie.We besloten de motor los te halen en een nieuwe kering te monteren in Nepal. Nadat verze-
kerd was dat alles in orde was, is de motor weer in elkaar gezet en was de tweede revisie achter de
rug. Herbert had al het benodigde onderhoud gepleegd en de remmen waren weer gerepareerd. Een
dag later bleek dat het getik van de motor nog niet over was. Enkele mensen binnen de vereniging
kunnen nog een oude Opel van me herinneren, die terug kwam van B1 kamp in Denemarken enkele
jaren terug.Toen bleek dat de motor een vastloper had gehad,waarbij de motor eenzelfde soort geluid
maakte. Kortom de motor is nu voor de derde revisie losgehaald en er worden nieuwe cilinderlijnen
ingezet. Hoeveel pech kun je hebben. Het moet toch een keer genoeg zijn zou je denken.

Budget
Het budget is op.Waarschijnlijk moeten we de zelfgebouwde oldtimer naar huis te sturen. Een droom
lijkt te vervliegen: geen Landrover in Australië. Deze reis gaat niet alleen over leuke dingen. Ik heb de
vingers gekruist met de hoop dat we alsnog een alternatief vinden. Een deel van reizen is dat elke dag
alles verandert en positief als ik ben gaan we door tot het tegendeel bewezen is. Het waren gewoon
teveel reparaties aan de oldtimer tot nu toe en sommige dingen gaan nu eenmaal alleen maar om geld.
De andere kant van de medaille is de schitterende reis die we al gemaakt hebben. De afgelopen maand
maakten we in Nepal een trektocht in de bergen. In elf dagen zijn we naar het Annapurna base Camp
gelopen. Bergje op en bergje af zijn de spieren weer aan het werk gezet en het was niet voor niets.
Na eerst alleen maar regen en sneeuwstormen en een flinke partij onweer, was ik ook de tweede dag
ziek.Voor het eerst een grote rugzak op van 14 kilo. Ik had flink last van de rug verwacht, maar helaas
was het de achillespees die overbelast was. Ik dacht als de dames niet komen naar het massage-uur-
tje van Paul Krechting, dan kan ik wel even komen, maar het was toch echt te ver lopen.

Door de vele regenbuien was er ook veel sneeuw in de bergen en daardoor was tot de laatste dag
onzeker of we het basecamp op 4130 meter konden bereiken. Maar uiteindelijk werden we beloond
met de prachtigste uitzichten en een slok whisky boven aan de top. Met lekkere Nederlandse munt-
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Een bericht van de Dutchglobetrottters vanuit 
Kathmandu - Nepal.

Geen Landrover in Australië?



drop werd het gevierd en waren we blij geen last te hebben van Altitude Mountain Sickness (AMS)
door de hoge stijging binnen een paar dagen en een stijging van 1000 meter op de laatste dag. We
kwamen terecht in een sanctuary van schitterende 7000 en 8000 meter hoge reuzen, bedekt onder
een laag sneeuw. Een fantastisch gevoel om met de korte broek aan te verbranden door de zon in een
meter sneeuw.

Badderen in de jungle
Een grappig moment op de terugweg.We zaten
in een heetwaterbron, midden in de jungle.
Lekker badderen, de avond viel en er was geen
maanlicht.Tegenover ons verschenen ineens op
tientallen plaatsen felgroene ogen uit de bossen
en we realiseerden ons dat we midden in de jun-
gle zaten, en dat er geen licht is om de ogen te
weerkaatsen. Je schrikt je eerst lam en je realiseert je dat je als stadsjongen midden in een onbeken-
de omgeving zit… we maakten ons snel uit te voeten.Waarschijnlijk werden we bekeken door tien-
tallen apen, maar toch. Je zou die beer of wolf toch maar tegenkomen onderweg naar boven!

De komende twee maanden maken we de keuze over het verschepen naar Nederland of Australië. Ik
hoop eerst wat wildlife te kunnen zien en waarschijnlijk gaan we volgende week in een natuurpark
zwemmen met olifanten. Zoals er na lange tijd uiteindelijk toch een nieuw sportcomplex ontstaat, zal
er vanzelf ook een oplossing voor ons komen.

Kampioen?
De voorspelling is dat mijn team, het 4e  (eh, sorry 6e) dan eindelijk kampioen gaat worden dit jaar.
Succes gasten, en ik hoop in januari 2007 eindelijk weer een balletje te kunnen schoppen. Ik ben er
vanzelf weer, al zal het nog even duren. Ik kan er nu alweer naar uitkijken om een wedstrijd te spelen.

Sander Steenbruggen 

Kijk op www.dutchglobetrotters.nl voor de laatste foto’s, video’s (nieuw) en ludieke sponsoracties.

25GOAL



26 GOAL

Vanaf het seizoen 2006-2007 moet ieder spelend lid (veld en futsal) geboren voor 1 janu-
ari 1996 in het bezit zijn van een spelerspas. Om die reden is in februari aan de spel-
dende leden gevraagd een pasfoto in te leveren met het bijbehorende mutatieformulier.

Na een eerste ronde zijn 280 pasfoto’s verzameld. Deze zijn met hulp van alle afdelingen op 6 april
in de KNVB-fotoformulieren gestoken en opgestuurd naar de SDU die er pasjes van maakt.
We zijn en flink eind op schot, maar er moeten nog wel een kleine 300 pasfoto’s binnenkomen.We
willen iedereen die nog geen foto en mutatieformulier heeft ingeleverd, vragen dit zo snel mogelijk te
doen bij de betreffende leider.Want geen foto betekent volgend seizoen niet voetballen.

Ben je niet in het bezit van dit formulier dan kun je dit opvragen bij je leider. Bij drogisterij/parfume-
rie Stevens DA aan de Oerdijk kun je tegen een gereduceerd tarief van € 5,— (in plaats van € 7,50)
pasfoto’s laten maken.Wel de brief meenemen.

Voor vragen kun je terecht bij Gerard ten Bulte (0570-635596) die de invoering van de
nieuwe voetbalpas coördineert.

Geen clubpas? Niet voetballen!
Nog 300 pasfoto’s te gaan

Afgelopen maand hebben een groot aantal keepers, waaronder ook kleine (1.40 meter) met
grote capaciteiten, hun stem uitgebracht om een keuze te maken voor het nieuwe keepershirt.



(advertorial)

Elbo Juwelier: voor iedere gelegenheid een 
passend cadeau!

De zomer komt er weer aan. dus zeg maar dag tegen de dikke truien en hallo tegen
de shirtjes, korte broeken en rokjes. De blote armen en benen mogen
weer gezien worden en dit geldt zeker ook voor de accessoires.Tevens
staan de aankomende maanden in het teken van speciale gelegenhe-
den. Zo vieren we moederdag en vaderdag en zullen weer velen afstu-
deren.

Collectie
Deze dagen willen we graag opfleuren met een speciaal cadeau waar
de ontvanger nog jarenlang plezier van heeft. Elbo Juwelier in
Deventer heeft voor iedere gelegenheid een passend cadeau. U kunt
kiezen uit een uitgebreide collectie voor dames en kinderen in rin-
gen, bedels, graveerplaatjes en oorsieraden. Ook is er een grote col-
lectie in sieraden voor heren, zoals ringen, dasschuiven en manchet-

knopen. Daarnaast is Elbo een specialist op het gebied van trouwringen
en biedt het een enorme collectie horloges aan.

Actie
Juwelier Elbo zit 22 jaar in Deventer en viert dit het hele jaar met 22
procent korting op de hele collectie. De actie is op basis van de nor-
maal landelijk geldende prijzen.

Informatie
Voor een indruk van de collectie kunt u terecht op www.juwelier-
elbo.nl of in de winkel aan de Brinkgreverweg 106. Openingstijden:
maandag en dinsdag gesloten. Woensdag, donderdag en vrijdag van
10.00 uur tot 18.00 uur. Zaterdag 10.00 uur tot 17.00 uur. De winkel is
telefonisch te bereiken op 0570-630600.

Marieke Hegteler
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Schalkhaar 9 periode 1981/’86
Het team van de voorzitter 

Eén van de meest succesvolle lagere seniorenelftallen uit de jaren tachtig was ongetwijfeld het 9e.
Doordat de succesvolle selectie in de begin jaren tachtig steeds groter werd, besloot een aantal iet-
wat op leeftijd geraakte Schalkhaarse jongens uit vooral het 2e en 3e het op een lager plan met elkaar
te proberen. De huidige voorzitter van SV Schalkhaar, Ben de Fooij, was één van hen.
In de eerste helft van de jaren tachtig was het team niet alleen in de derde helft erg actief, maar ook
op het veld.Vrijwel ieder jaar speelde het mee om het kampioenschap. Een terugblik op die periode.

‘Ik weet niet of het 1984
of 1985 was dat wij de
beslissingswedstrijd om
het kampioenschap speel-
den tegen IJsselstreek,
maar we wonnen en dat
was niet meer dan terecht,’ vertelt Harry Schrijver. ‘We moesten de laatste wedstrijd van het seizoen
tegen ze spelen en stonden als koploper twee punten los van de Deventernaren. Een gelijkspel vol-
deed dus om het kampioenschap binnen te halen, maar de wedstrijd van de waarheid aan de
Ceintuurbaan werd geleid door een zekere heer I. Lacher, waardoor een gelijkspel al bijna tot een
onmogelijke missie kon worden bestempeld. De wedstrijd ging door scheidsrechterlijke dwalingen
verloren en een beslissingswedstrijd was noodzakelijk op het terrein van Activia. Onder leiding van
een onpartijdige scheids en onder het toeziend oog van vele meegekomen Schalkaarders liet het 9e
zien wat het beste team was in de competitie en kon de kampioensvlag gehesen worden.
Het team had door de jaren heen verschillende leiders. Herman Sonnenberg, Gerard de Haan, Fré
Tammerveld en Joop Hauptmeijer en de regelateur Leen Wolters die de gehele bestaansperiode van
het elftal als tweede leider actief was.
Schrijver speelde op zijn hoge ‘Willem van Hanegem voetbalschoenen’ als de soms iets wat gemene
voorstopper samen met Ton Tammerveld, Jan Oosterwijk, Gerard de Brouwer en Ton ‘de witten’
Kappert in de achterhoede.

IJdele Jan
Harry vertelt: ‘Linksback stond Oosterwijk, betrouwbare verdediger en ongetwijfeld de ijdelste van
het stel. Jan had altijd de nieuwste schoenen en zat strak in de merkkleding. Ik weet nog dat een bui-
tenspeler van de tegenpartij hem voorbij snelde en scoorde omdat hij meer bezig was met het pose-
ren voor de camera van vrouwlief, die plaatjes aan het schieten was van de wedstrijd. Op rechts stond
Gerard de Brouwer, zeer fanatiek en gedreven. Gerard had er een hekel aan als hij werd gepasseerd
door de tegenstander en kon dan ook ontzettend kwaad worden. De Brouwer probeerde zowel voet-
ballend als op andere manieren zijn tegenstander af te stoppen. Ging de tegenstander er dan toch
langs, dan gingen de handen in de lucht en werd er geroepen om de scheids.
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Help, een hard schot!
Doelman Tammerveld en laatste man Ton Kappert waren ongetwijfeld de gangmakers van het elftal.
Kappert was een solide laatste man en groot sfeermaker in de groep. Een oppepper of speech voor
de wedstrijd was niet nodig; een bak ‘van de witten’ was de opwarmer. Keeper Tammerveld was wat
klein van stuk en niet echt wendbaar.Al voor de tegenstander had aangehaald, riep hij meestal: ‘Help,
een hard schot!’ Ton viel meestal op de grond als de bal al in het doel lag.
Bart Broekman kan zich nog een wedstrijd herinneren, waar Tammerveld zich de woede van het elf-
tal op de hals haalde. ‘We speelden op het oude UD-complex tegen het team van UD, bestaande uit
oud-profs van Go Ahead, zoals Warnas, Zoomers en Niehaus. Er lagen toen twee velden pal naast
elkaar, zonder enige afrastering, waardoor de bal gemakkelijk op het andere veld terecht kon komen.
Het gebeurde dus dat de bal van het andere veld op het onze terecht kwam, op enige afstand van
Tammerveld, die besloot het leder keurig terug te schieten.
Het verlaten doel werd opgemerkt door een UD-speler, die aanhaalde.Tammerveld, die toch al zo’n
apart loopje had, kon niet op tijd terugkeren en zag de bal in het doel belanden. Die heeft toen wat
om zijn oren gekregen,
maar verder kon je er niet
kwaad om worden.’

Broekman speelde met
zijn broers Jan en Henk,
Harry Mulder en de
broers Henk en Ben de
Fooij op het middenveld.
‘Ik zelf had een behoorlijk
linkerbeen en kon aardig
koppen (met dank aan de
kopgalg)’, vertelt Bart.
‘Mijn broer Henk, die ook
nog wel eens op de goal
stond, was net als Harry
Mulder een momenten-
voetballer, soms goed en
soms vreselijk slecht. Jan
en Ben waren eigenlijk
altijd wel aardig constant
en technicus Henk de Fooij was, als hij het op de heupen had, fantastisch.

Slangenmens
Voorin stonden op links Gerard ten Bulte, op rechts het slangenmens Harry Slinkman en in de spits
Peter Schrijver. Spits Schrijver was erg rap en scoorde aan de lopende band. Negen van de tien bal-
len, die diep werden verzonden, waren voor Schrijver, die dan vrijwel iedereen te snel af was en zo
altijd kansrijk voor de keeper kwam.Al op vroege leeftijd begaven de knieën van Peter het, waardoor
het spelen op hoger niveau niet tot de mogelijkheden behoorde. Ook de sportarts van het
Nederlands elftal, waar Peter op bezoek ging, kwam tot die conclusie en dat was eeuwig zonde.
‘Het slangenmens Slinkman was een luie voetballer met momenten,’ merkt Ben de Fooij op. Hij heeft
zo’n beetje het roken in de rust uitgevonden en drukte zijn zware shaggie voor aanvang van de 2e
helft, zo ongeveer vlak voor het fluitsignaal van de scheidsrechter, op de middenlijn uit. Harry’s condi-
tie liet dan ook te wensen over en na twee sprints kon je hem meestal al bij elkaar vegen. Gerard ten
Bulte liet zich de kop niet gek maken door de tegenstander. Hij was de rust zelve.’

Kleerkast
‘Als team wilden wij altijd winnen,’ vertelt Harry Schrijver. ‘En het ging er soms kort langs.
Voetbaltechnisch waren wij vaak de betere ploeg en dat zorgde nog wel eens voor wat irritatie bij de
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Enig tumult na een overtreding op een Schalkhaarspeler in de wedstrijd tegen 
V en K. Op de foto links Gerard de Brouwer en op de rug gezien onder ande-
ren Ton Kappert, Henk Broekman en Jan Broekman.



tegenstander. Zo ook tegen Markelo, wat op
de een of andere manier wel vaker beladen
wedstrijden waren. Een iets uit de kluiten
gewassen middenvelder van Markelo met
een bijbaantje als portier in een grote uit-
gaansgelegenheid aldaar, was het voor de
zoveelste keer niet eens met de
Schalkhaarse grensrechter. In dit geval was
het Bé Hulman, die volgens hem voor de
tweede keer onrechtmatig voor buitenspel
had gevlagd. Hij kwam vloekend en tierend
op Hulman afgelopen en trakteerde hem op
een klodder spuug. De gebroeders De Fooij
wilden de man bedaren en weghalen, maar
Hulman had in de tussentijd al een corrige-
rend tikje met de vlaggenstok uitgedeeld,
waardoor de zaak behoorlijk escaleerde. Na
wat klapjes en schermutselingen heen en
weer, keerde de rust terug. Ben de Fooij, die
ongewild slachtoffer geworden was van
deze opvliegende kleerkast plaatste toen
zijn legendarische opmerking: ‘Wacht maar
even, ik kom er zo aan, begin maar vast met
bloeden.’
‘De gezelligheid en eendracht in de groep
was echt geweldig,’ vertelt Ben de Fooij.‘Dat
gold voor de 3e helft, de vele bruiloften die
het elftal in de loop der jaren meemaakte en
de grappen en grollen rond de wedstrijden,
waar vooral Ton Kappert en Ton
Tammerveld een groot aandeel in hadden. Ik weet nog dat Ton Kappert tijdens het omkleden voor de
wedstrijd helemaal onder de rode striemen zat.
Wat heb je toch gedaan, vroeg iedereen zich af. Het zal altijd wel een mysterie blijven, want het enige
wat Kappert zei was dat hij met een zak pinda’s op de rugge in bed was gaan liggen. Hij had nog aan
Wilma ’s ochtends gevraagd hoe laat het geworden was, maar kon zich verder niets meer herinneren.
Kappert speelde altijd met een scheutje deodorant in de broek en trakteerde iedereen, die rookte,
op een Camel-peuk na de wedstrijd. Op de feestavonden deed stand-in Bennie Wientjes zo af en toe
alle karakters na. Hij kwam dan bijvoorbeeld op met een ladder en katrol om Tammerveld na te spe-
len of bij mijn broer Henk, met een rolstoel, omdat Henk te boek stond als een luie voetballer. Dit
soort dingen leidden altijd tot prachtige lachwekkende sketches. Niet alleen bij leuke zaken, maar ook
bij zeer droevige gebeurtenissen, als het plotseling overlijden van Harry Mulder stond het elftal als één
man naast elkaar.’

Burgemeestersdochter
Van hand-en-span diensten tot wedstrijdsecretaris, van bestuurslid tot jeugdleider, van seniorenleider
tot voorzitter, van GOAL-redacteur tot vlagger: de spelers van het 9e team hebben zich in al die jaren
tot aan nu toe enorm verdienstelijk gemaakt voor de vereniging. Blessures, verhuizingen en de leeftijd
zorgden ervoor dat het team uiteindelijk uit elkaar viel. De uiteindelijke doodsteek was volgens velen
het uithuwelijken van Henk de Fooij aan de burgemeestersdochter van Lochem. De oude garde ver-
liet het team en met enige verjonging ging het elftal in de beginjaren negentig nog een aantal jaren suc-
cesvol verder.

Michel Hulman
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In de laatst verschenen ‘Cirkel’, het voormalige clubblad van de handbalvereniging, keken
we vorig jaar voorzichtig vooruit naar de aanstaande fusie met de voetbal. In technisch
en organisatorische zin werden geen grote veranderingen verwacht.
De fusie is alweer een jaar achter de rug. Een goed moment om even bij stil te staan.Wat
heeft de fusie voor de handbal betekend? Daarnaast werpen we een blik op de toekomst.

Het opgaan in één vereniging is alsof je gaat wonen in een groter huis met meerdere bewoners. Je
moet elkaar leren kennen en nieuwe afspraken maken. Dat heeft enige tijd nodig en het kost wat tijd
om jezelf weer te kunnen zijn. Omdat onze voorzitter deel uit maakt van het hoofdbestuur is de inte-
gratie binnen de vereniging over het algemeen goed verlopen. Dit heeft wel wat tijd en inspanning
gekost. Maar uiteindelijk zullen wij als handbalafdeling hier ook de vruchten van plukken. De handbal
zal straks ook gebruik gaan maken van een mooie en nieuwe accommodatie en zal mogelijk als één
van de eerste verenigingen in Nederland op kunstgras gaan spelen. Ook onze outfit zal een gedaan-
tewisseling ondergaan.Vanaf het volgende seizoen spelen we in een nieuw tenue.

Financiën
De financiën zijn nog wel in eigen beheer, maar de controle erop ligt bij het hoofdbestuur. De contri-
butie-inning zal op korte termijn via hetzelfde kanaal plaatsvinden als bij de voetbal. Hier zijn we nog
mee bezig en omdat dit allemaal handmatig moet worden overgezet, hebben we een lichte achterstand
opgelopen bij de inning van de contributie. Ook zijn we bezig om één ledenadministratie op te zetten
voor de totale vereniging.

Communicatie
Doordat we soms wat te druk waren met het onder meer het nieuwe complex, de nieuwe tenues en
het huishoudelijke reglement is onze interne communicatie wat te kort geschoten. In de Goal staan
wel regelmatig stukjes over handbal en we zijn ook weer begonnen met het uitgeven van nieuwsbrie-
ven. Onze oude eigen internetsite is inmiddels opgeheven en we kunnen onze informatie nu ook kwijt
op de site van SV Schalkhaar. Ook intern zijn we bezig om de contacten naar TZ en de niet-handbal
activiteiten te verbeteren.
Daarnaast kijken we verder dan alleen de eigen club.Via onder meer het NKS zoeken we contact met
andere handbalverenigingen. Met dit laatste willen we bereiken dat we niet alleen een gezamenlijk
beleid hebben, maar dat we dit ook gaan uitvoeren. Met name op het gebied van trainers en coaches
kunnen we hier ons voordeel mee doen.

Competitie
Dit seizoen hebben we in de competitie meegedraaid met twee senioren- en een recreantenteam, een
A-, een B- en drie C-teams.We kunnen helaas geen kampioenen begroeten, maar er is over het alge-
meen naar behoren gepresteerd. Soms waren we gewoon te sterk ingedeeld. Dit heeft te maken met
het systeem van indeling dat bij handbal wordt gehanteerd. Niet elke vereniging schat zijn teams op
de juiste kracht in.
Vanaf april gaan de teams weer naar buiten en begint de veldcompetitie.We zijn al bezig met de inde-
ling voor het komende seizoen. Het aantal teams wijzigt niet, alleen hebben we dan niet drie, maar
twee C-teams en een D-team.

Trainers en coaches gezocht!
Op dit moment is er wel een probleem met het vinden van voldoende trainers en coaches.We hopen
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Afdeling Handbal
Een jaar na de fusie: hoe staan we ervoor?



hier een oplossing voor te vinden.Vanaf deze plek willen we een oproep doen aan iedereen die onze
vereniging een warm hart toedragen.

Bent u in staat een team te coachen, of weet u iemand anders die het trainersvak verstaat? Neem dan
contact op met het secretariaat, Liesbeth Bremer (tel. 0570-630693 of per email
embremer@xs4all.nl). Ook als u een team wilt coachen, horen we dat graag!

Niet-handbal activiteiten
Naast het handballen zelf, besteden we veel aandacht aan de zogenaamde niet- handbal activiteiten.
Onze commissie heeft ook hier de samenwerking met de voetbal gezocht. In het begin liep dit nog
niet soepel, maar gelukkig hebben we elkaar nu gevonden.

Een aantal zaken worden apart georganiseerd door onze commissie, zoals het handbalkamp en het
Sinterklaasfeest. Overige activiteiten zoals de minibingo en de survival worden gezamenlijk opgepakt.
Eind juni wordt er opnieuw een kamp voor de jeugd georganiseerd. Er gaan ruim 40 kinderen mee en
waarschijnlijk wordt het succes van het afgelopen jaar overtroffen. Ook deze commissie binnen de
handbal zit nog verlegen om een aantal enthousiaste mensen.Als u zin heeft om mee te helpen met
organiseren van niet-handbal activiteiten, neem dan contact op met Karin Jurna, telefoon 0570 633838.

Frans Jurna
namens het bestuur afdeling Handbal
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SV Schalkhaar afdeling Handbal is op zoek naar een:

Trainer / coach
Voor haar 1e damesteam voor het seizoen 2006-2007.

Wij zoeken een enthousiaste trainer, die naast het trainen en coachen
van het 1e damesteam, aandacht besteedt aan doorstroming vanuit de
jeugd en waar mogelijk een vraagbaak/adviseur kan zijn voor andere
trainers.

Heeft u interesse, neem dan contact op met:
Martin Hafkamp
telefoon (0570) 62 49 42
email: martinhafkamp@home.nl

Ik vrijwillger? natuurlijk!!!!!



Het zaalseizoen is voor de dames senioren van de handbal ten einde.We kijken terug op
het afgelopen seizoen. Zijn alle doelen behaald, is iedereen tevreden met de resultaten?

Dames 1: in de top 5 gebleven
Het seizoen is goed begonnen. Er is binnen de vereniging een trainer gevonden die ook bereid was
om op zondag te coachen, René Maatman. Dit heeft alle voordelen die iedereen wel weet. Het team
is gestart met tien dames, helaas viel er hier al snel een van af. Keepster Joyce van Essen raakte gebles-
seerd aan haar knie en was voor langere tijd uitgeschakeld. De oplossing was al snel gevonden. Een
speelster van de damesrecreanten, Ursula Sterk, was bereid om eens in de twee weken een wedstrijd
te keepen. De andere wedstrijden werden opgevuld door oud-keepster (en huidig speelster van
Dames 1) Marion Wijnberg.

Het eerste damesteam is een team met al wat oudere speelsters, vooral vergeleken bij het eerste van
de voetbal. De blessuregevoeligheid in dit team is erg hoog. Mede daardoor was het van groot belang
dat er jeugd doorstroomde.Twee meiden uit de B-jeugd, Lynn van Herp en Lianne Tijhaar hebben bijna
het hele seizoen meegedraaid bij de dames. Ondanks het grote verschil in niveau en leeftijd hebben
ze fantastisch meegespeeld! 

De doelstelling in het begin van het seizoen was om mee te draaien in de top vijf. Het seizoen begon
uitstekend, de eerste competitiehelft zijn er maar vijf punten verloren gegaan. Hierdoor draaiden we
nog mee voor eventuele promotie. Helaas, na onze korte ‘winterstop’ kwam het slop er een beetje in
en verloren we meerdere wedstrijden.
Uiteindelijk is de doelstelling die we ons aan begin van het jaar gesteld hebben, wel behaald. Een vijf-
de plek op de ranglijst, een goed resultaat!

Dames 2: zwangerschappen en blessures 
In september begonnen we fris aan een nieuw seizoen. Het team was nog steeds in dezelfde samen-
stelling als het jaar daarvoor en dat beloofde wat. Helaas was er voor ons geen coach, maar we zou-
den de taken wel verdelen en dan kwam het best goed.

Het enthousiasme werd al snel wat minder, want ja… wat wil je in een damesteam: er kwamen er
twee melden, dat ze zwanger waren.Toen er ook nog iemand een pink had gebroken en dus een tijd
uitgeschakeld zou zijn, hielden we maar weinig speelsters over.

Maar het mocht de handbalpret niet drukken en we gingen ervoor.Veel meiden van de B-jeugd wilden
wel een wedstrijd meespelen en zo wisten we iedere wedstrijd toch genoeg dames te krijgen om het
team in het veld in ieder geval compleet te maken.

Toch mis je dan wissels op de bank en bij gebrek aan conditie wisten we niet veel winst te behalen.
Na iedere wedstrijd haalden we dan toch het positieve eruit en onze leus was: ’de volgende wedstrijd
pakken we ze, want dan zijn we compleet’. Door de werkende meiden en blessures waren we echter
maar twee of drie wedstrijden echt compleet, dus met die leus kwamen we ook niet ver…

We zijn uiteindelijk op de negende plaats geëindigd en niet helemaal onderaan. Dat is toch weer een
opsteker. We hebben zeker leuke wedstrijden laten zien en we zijn niet compleet weggespeeld. En
ondanks alles was de gezelligheid er iedere keer weer.

Meiden van de B: bedankt voor het invallen, want dat was helemaal super!

Esther Middelburg
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Op zondag 9 april deed bijna het hele team van de handbal meisjes B1 mee aan de Schipbeek
survival in Bathmen. Op de foto’s: Lynn en Elise in actie!
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Handbalmeiden op survival in Bathmen 



Trainingstijden

Dinsdag:
17.30 - 18.30 uur: D1, C2 en de mini’s
18.30 - 19.30 uur: C1 en B1 
19.30 - 20.20 uur: A1, Dames Senioren en Recreanten

Donderdag:
18.00 - 19.00 uur: C1 en C3
19.00 - 20.00 uur: B1,A1 en Dames Senioren

Mochten er meisjes zijn die geïnteresseerd zijn in handbal, kom gerust eens kijken op een training of
train een keer mee. Misschien vind je het wel een leuke sport!

Toernooien
zondag 14 mei: evt. 2e bekerronde voor Dames 1
zaterdag 20 mei: Aen B team, Beachhandbal in Doetinchem
zaterdag 27 mei: C 1-2-3 en D naar Gerda Schuiterttoernooi in Heino
zaterdag 10 juni mini’s  naar Achilles tournooi  te Apeldoorn 
zondag 11 juni: A en B naar Achilles tournooi te Apeldoorn

Programma veldcompetitie

Zaterdag 6 mei
Schalkhaar C2 - HV Lettele C2 13.00 uur Schalkhaar
Schalkhaar D1 - HV Lettele D1 13.50 uur Schalkhaar
Schalkhaar C3 - Nijhof/Broekland C3 14.40 uur Schalkhaar
Schalkhaar B1 - Klarenbeek B1 15.40 uur Schalkhaar

Zondag 7 mei
Schalkhaar A1 - CVO A1 11.00 uur Schalkhaar

Zaterdag 13 mei
Univé/Achilles C1 - Schalkhaar C1 12.50 uur Apeldoorn
HV Holten D1 - Schalkhaar D1 12.00 uur Holten
HV Holten C2 - Schalkhaar C2 12.50 uur Holten
SV Raalte B1 - Schalkhaar B1 11.00 uur Raalte

Zondag 14 mei
Schalkhaar A1 - SDOL.A1 11.00 uur Schalkhaar

Zaterdag 20 mei
ABS D1 - Schalkhaar D1 11.00 uur Bathmen
Schalkhaar C1 - Wesepe C1 13.00 uur Schalkhaar
Tyfoon 1 - Schalkhaar B1 11.00 uur Hattem

Zondag 21 mei
Voorwaarts 2 - Schalkhaar A1 11.00 uur Twello

Zaterdag 10 juni
Spoda/ Dalfsen - Schalkhaar C1 11.00 uur Dalfsen
Plus/Heeten - Schalkhaar C2 10.00 uur Heeten
Schalkhaar C3 - Oranjerie/Wijhe 13.00 uur Schalkhaar

Zaterdag 17 juni
Nieuw Heeten C3 - Schalkhaar C3 11.00 uur Nieuw Heeten
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door Eric Janse

In koppertje



GOAL


